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PROTOKÓŁ Nr X/2019 
Rady Gminy Sanok z dnia 27 czferWca 2019 r.

cu odbyła się w sali narad
X sesji otworzył o godz. 14:00 pan Przewodniczący Tadeusz Wojtas.

Ńa ogólną liczbę 15 radnych, obecnych było 14( nieolbecny Radny pan Roman Zapotoczny ) 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

II

a Hałas -  Wójt Gminy Sanok;

Agnieszka Haduch -  Skarbnik Gminy Sanok;
nil I ii.jj i 
Paweł Wdowiak -  Z-ca Wójta Gminy Sanok;
Łukasz Mebdyka -  Kierownik referatu GKI;

Rafał Sąsiadek -  Kierownik referatu RGG.
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Urzędu Gminy

Oraz sołtysi według załączonej listy obecności.

Ad 1 ) Pan Przewodniczący przywitał zebranych. Na podstawie listy obecności( 14 ) 
stwierdził wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał.
Ad 2) Następnie pan Przewodniczący przypomniał proponowany porządek obrad kierując 
zapytanie o propozycję zmiany porządku obrad.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;

2. Przedstawienie porządku obrad;

3. Przyjęcie protokołu Nr YIII/2019 i IX/2019;

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym;

5. Raport o stanie Gminy Sanok za 2018 rok:

a) przedstawienie raportu o sanie Gminy Sanok za rok 2018;

b) debata nad raportem;

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Sanok.

6. Procedura absolutoryjna:

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2018 r. wraz z opinią 
RIO o tym sprawozdaniu;

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy za 2017 r. ;
c) przedstawienie informacji o stanie mienia JST ;
d) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium wraz 

z opinią RIO o tym wniosku;
e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Sanok za rok 2018 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu;
1) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sanok z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2018.
7. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „ Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami na lata 2017-2018”.
8. Dyskusja, wolne wnioski zapytania;





9. Zakończenie sesji

W sprawie porządku obrad głos zabrał pan Przewodniczący proponując wprowadzenie do 
porządku obrad 3 projektów uchwał:

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;
2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Sanockiego;
3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Sanockiego 

na realizację zadania publicznego.

W/w projekty omówiła pani Skarbnik wszystkie jednogłośnie zostały wprowadzone do 
porządku obrad. Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;

2. Przedstawienie porządku obrad;

3. Przyjęcie protokołu Nr YIII/2019 i IX/2019;

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym;

5. Raport o stanie Gminy Sanok za 2018 rok:

d) przedstawienie raportu o sanie Gminy Sanok za rok 2018;

e) debata nad raportem;

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Sanok.

6. Procedura absolutoryjna:

g) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2018 r. wraz z opinią 
RIO o tym sprawozdaniu;

h) przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy za 2017 r . ;
i) przedstawienie informacji o stanie mienia JST ;
j) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium wraz 

z opinią RIO o tym wniosku;
k) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Sanok za rok 2018 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu;
l) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sanok z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2018;
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego;
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Sanockiego na 
realizację zadania publicznego;
10. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „ Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami na lata 2017-2018”.
11. Dyskusja, wolne wnioski zapytania;

12. Zakończenie sesji
Ad 3 ) Protokoły Nr YIII/2019 i IX/2019 zostały przyjęte jednogłośnie.
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Sprawozdanie wójta w okresie międzysesyjnytn złożyła pani Wójt.

ni Wójt „ Szanowni Państwo w okresie od ostatniej sesji realizowaliśmy jako gmina 
zystkie podjęte przez Państwa uchwały a także na podstawie tych uchwał i obowiązujących 

prżepisów wydałam parę kategorii różnego rodzaju zarządzeń. Z istotnych spotkań, które 
odbyły się od ostatniej sesji to byli u mnie przedstawiciele firmy Techno -  Drew jest to jeden 
ż riaszych podatników , firma usytuowana jest w Stróżach Wielkich, problem dotyczyły 
wyremontowania kawałka drogi do firmy. Prezes firmy zgłaszał ,że niektórzy dostawcy wręcz 
nie chcą im dostarczać surowca do produkcji ze względu na złą jakość drogi. Są tam płyty 
bie piioWe dość mocno zniszczone, zobowiązali się że wystąpią do nas z jakimś pismem ale 
póki co jeszcze nic do ńas nie wpłynęło. Odbyło się również spotkanie z mieszkanką Tyrawy 
Solnej sprawa również dotyczyła drogi. Razem z panią Skarbnik podpisywałyśmy umowę w 
Urjzędzie Marszałkowskim na rewitalizację parku w Makowcach. Brałam również też udział 
w otwarciu basenów na terenie miasta Sanoka. W dniu dzisiejszym byłyśmy z panią 
Agnieszką Marszałek w firmie, która odbiera nasze odpady i tutaj muszę powiedzieć, że 
sytuacja z odpadami wygląda bardzo źle, że firma będzie przeprowadzała generalnie remont 
instalacji i jeszcze przez dwa miesiące będzie odbierała od nas odpady ale przez kolejne 
cztery miesiące będzie przerwa i będziemy musieli sobie znaleźć innego odbiorcę. No i 
niestety ceny odpadów zmieszanych od miesiąca lipca z 500 zł za tonę rosną na 600 zł.
Proszę Państwa na pewno na te tematy będziemy jeszcze rozmawiać ale sprawa gospodarki 
odpadami jest bardzo ważna i nie wygląda optymistycznie.”

W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
Ad 5 ) Raport o stanie Gminy Sanok za 2018 rok:

Ada )  Przedstawienie raportu o sanie Gminy Sanok za rok 2018- raport przedstawiła pani 

Wójt.

Ad b ) W punkcie debata nad raportem głos zabrali:

Pan Zdzisław Biega „ Szanowni Państwo Komisja Rozwoju Gospodarczego spotykała się z 
panią Wójt oraz kierownikiem panem Łukaszem Mędyka i szeroko żeśmy w tym temacie 
dyskutowali. Wszyscy członkowie komisji byli za przyjęciem tego raportu. Dziękuję.”
Pan Tadeusz Burka „ W tym raporcie pojawiła się informacja odnośnie transportu 
zbiorowego może by pani Wójt tutaj wyjaśniła wszystkim ,że tym transportem bezpośrednio 
nie zajmuje się gmina.”
Pani Wójt „ Ja mogę odpowiedzieć ale raport nie zawiera żadnych informacji dotyczących 
komunikacji dlatego ,że z ustawy wynika, że raport powinien zawierać realizację polityk , 
programów, uchwał, strategii oraz budżetu obywatelskiego więc nie zawiera informacji 
dotyczących komunikacji. Dlatego nie wiem jak bym miała odpowiedzieć na to pytanie czy to 
na przyszłość, czy jak , czy z tego co wiem jak to ma być na przyszłość.”
Pan Tadeusz Burka „ Pani Wójt wiemy ,że na terenie naszej gminy jest brak transportu w m. 
Lalin i Liszna.”
Pani Wójt „ No to ja może odpowiem , szanowni Państwo została już uchwalona przez Sejm 
ustawa o transporcie zbiorowym, która wejdzie w życie 17 lipca. W dniu dzisiejszym 
pracownik ,który się tym zajmuje rozmawiał na ten temat z Powiatem bo my zgłosiliśmy te
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miejscowości w których mieliśmy informację, że jest problem komunikacji i to jest przede 
wszystkim Lalin, zgłosiliśmy też Liszną, Stróże i Płowce. Natomiast wiemy, że w tej chwili 
pojawiają się nowe miejscowości ale nie o tyle ,że nie ma tam komunikacji tylko ,że ta 
komunikacja zwłaszcza w okresie wakacyjnym jest bardzo mocno ograniczona. Proszę 
Państwa ustawa wejdzie w życie ale okazuje się ,że w ślad za tym nie zostały zmienione 
kolejne przepisy , które by precyzyjnie określały czy zasady występowania o te środki czy 
zasady dotyczące przetargów. W związku z tym na ten moment przekazaliśmy te informację 
do Powiatu i Powiat czeka na kolejne wytyczne. Z tego co wiemy jak przekazała mi pani 
Monika Stabryła to Powiat będzie podawał te linie , które myśmy podali i następnie to będzie 
weryfikowane przez Urząd Marszałkowski i Urząd Marszałkowski będzie niejako wskazywał 
czy też proponował określone linie do dofinansowania przez Wojewodę ponieważ tutaj będzie 
tylko tyle co dofinansowanie. Natomiast Państwo jako Rada też będziecie podejmowali 
uchwałę o dofinansowaniu poszczególnych linii. Jeżeli będziemy mieli więcej informacji na 
ten temat to będziemy z Państwem rozmawiać o tym bo wiemy ,że ten problem jest naprawdę 
duży. Poza tym w tej chwili kiedy już zostały zlikwidowane gimnazja to też będzie pewien 
problem z komunikacją jeśli chodzi o uczniów szkół podstawowych. Ponieważ uczniów 
dojeżdżających będzie znacznie mniej i też te bilety będą znacznie droższe. Jesteśmy na 
etapie tutaj zbierania informacji od poszczególnych dyrektorów o ilości uczniów bo będzie 
organizowany przetarg na dowóz uczniów. Tak to wygląda na ten moment.”
Pani Agnieszka Pastuszak „ Korzystając z okazji chciała bym poinformować jeśli chodzi o 
połączenie Załuż w stronę Leska tam w ogóle nie ma połączenia.”
Pani Wójt „ Nie ma najmniejszego problemu jeśli takie informacje do nas wpłyną my na 
pewno je przekażemy do Powiatu.”
Pan Lesław Łuczka „ Chciał bym się dowiedzieć na temat dworu w Falejówce jakie są tam 
poczynania są tam zrobione.”

Pan Łukasz Mendyka „ Generalnie rzecz biorą sytuacja z dworem w Falejówce wygląda 
następująco. W tej chwili projektant zrobił wstępną inwentaryzację tego budynku jednak, że 
do części tego budynku dostęp jest mocno ograniczony a wręcz nie możliwy aby tam wejść 
więc to co było możliwe zostało sfotografowane i zmierzone i teraz zostało przeniesione na 
papier. Projektant ma się wybrać do konserwatora zabytków do Krosna aby ustalić dalszy tok 
postępowania przy inwentaryzacji tego budynku. Będzie wnioskował o to aby rozebrać ten 
budynek można powiedzieć do murów a więc cała konstrukcja dachu łącznie ze stropami 
została by stopniowo rozbierana i inwentaryzowana. A mury na ty etapie zabezpieczone, 
materiały z rozbiórki,które nadawały by się do ponownego wbudowania i te które tworzą 
masę zabytkową zostały by ponownie odtworzone. Więcej informacji myślę, że będę miał 
początkiem lipca ponieważ według informacji od projektanta rozmowa z konserwatorem 
miała być w tym tygodniu.”

Ad c ) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Sanok.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr X/67/2019 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Sanok.

Ad 6 ) Procedura absolutoryjna:
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Ad a ) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2018 r. wraz z opinią 
RIO o tym sprawozdaniu przedstawiła pani Skarbnik.
Ad b) Sprawozdanie finansowego Gminy za 2018 r. przedstawiła pani Skarbnik.
Ad c ) Informację o stanie mienia JST omówił pan Rafał Sąsiadek.
Ad d ) Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium wraz 
z opinią RIO o tym wniosku omówiła pani Radna Janina Bodziak.

Ad e ) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminy Sanok za rok 2018 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr X/68/2019 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Sanok za rok 2018 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu;

Ad f ) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sanok z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2018.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sanok z tytułu wykonania budżetu za rok 
2018.
W powyższej sprawie głos zabrała pani Wójt, która podziękowała za udzielone absolutorium. 
Ad 7 ) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr X/70/2019 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2019.

Ad 8 ) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dła Powiatu Sanockiego 
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwalę 
Nr X/71/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego.

Ad 9 jPodjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Sanockiego na 
realizację zadania publicznego.
W powyższej sprawie głos zabrali:
Pani Bogusława Kaczmarska „ Czy znany jest odcinek, który objęty jest dokumentacją czy 
nie bardzo.?”

Pan Łukasz Mendyka „ Szanowni Państwo byliśmy tam z Powiatowym Zarządem dróg i 
wybraliśmy taki odcinek newralgliczny do realizacji. Biorąc pod uwagę obecne przepisy 
prawa będziemy się starali aby ten odcinek nie był długi żeby był tak do kilometra aby 
niebyło konieczności opracowywania decyzji środowiskowej. Jeszcze tam jest kłopot z 
pewnymi działkami, które de facto są własnością prywatną a na których jest położony asfalt. 
Procedura przyjęcia tych działek przez Powiat Sanocki jest już wdrożona.”

W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę
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Nr X/72/2019 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Sanockiego na realizację 
zadania publicznego.
Ad 10 ) Przedstawienie sprawozdania z realizacji „ Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami na lata 2017-2018. Sprawozdanie złożył pan Łukasz Mendyka.

Ad 11 ) W punkcie dyskusja, wolne wnioski i zapytania głos zabrali: 
pan Przewodniczący, który przywitał nowo wybraną Sołtys Załuża panią Katarzynę Borys 
oraz poinformował Radę o problemie w zorganizowaniu komisji wyjazdowych ponieważ 
wystąpiła awaria samochodu urzędowego.
Pan Paweł Wdowiak „ Szanowni państwo Radni pozwolę się tutaj włączyć w dyskusje i tutaj 
pewnie trzeba będzie wprowadzić w życie nie zależnie od daty jaką państwo zaproponujecie 
rozwiązanie wynajęcia transportu. Nasz bus gminny ma awarie silnika bardzo poważną i w 
tym momencie wiemy , że w grę wchodzi remont silnika i całego wału pędnego lub zakup 
nowego silnika. Koszty już w tej chwili mamy wykalkulowane i także chciałbym się spotkać 
z komisją aby rozważyć z państwem zakup nowego samochodu. Natomiast jeśli tutaj dzisiaj 
zdecydujecie, że jest komisja jest 8 lipca to my tutaj zorganizujemy transport zewnętrzny.” 
Pan Przewodniczący „ Mam pytanie do pani Skarbnik ponieważ pojawiła się taka fałszywa 
informacja jakoby dofinansowanie remontu Bobolówki było kosztem innych inwestycji nie 
ukrywał ,że wymienia się tutaj również Falejówkę dlatego chciał bym panią Skarbnik 
poprosić aby odniosła się do tego i powiedziała jakie jest źródło finansowania i czy 
rzeczywiście z uszczerbkiem dla jakiejkolwiek inwestycji.”
Pani Skarbnik „ Proszę Państwa jeśli chodzi o drogę w Strachocinie to uchwała w sprawie 
dofinansowania tej drogi była podjęta 30 kwietnia i w tej uchwale nie było żadnej pozycji 
zmniejszającej wydatki.”
Pan Przewodniczący „ Więc nie było to kosztem żadnej inwestycji.”
Pani Janina Bodziak „ Ja chciał zapytać kto o to pyta , czy to radni czy mieszkańcy.”
Pan Przewodniczący „ Pani Radna tak jak powiedziałem na wstępie.....”
Pani Janina Bodziak „ Myślę, że na ten temat było już tyle uwag różnych ,że to dzisiejsze to 
już naprawdę nie potrzebne.”
Pan Przewodniczący „ Zapewniam panią ,że potrzebnie natomiast teraz nie będziemy już 
dłużej tego roztrząsać. Zapytałem bo być może są na sali osoby , które nie do końca 
zrozumiały sposób finansowania tej drogi. ”
Pani Agnieszka Pastuszak „ Chciała zapytać panią Wójt odnośnie koszenia bo mamy z tych 
ofert wyłonionych wykonawców ale chciałam zapytać czy jesteśmy zobligowani do 
korzystania tylko z ich usług czy jeżeli znajdziemy sobie na własną rękę kogoś tańszego niż ta 
oferta, która wpłynęła do gminy czy on może wykonać usługę i dać fakturę.”
Pan Łukasz Mendyka „ Szanowni Państwo generalnie po to są zapytania ofertowe na usługi, 
że wyłaniamy wykonawcę i musimy na tym wykonawcy bazować.”
Pan Jerzy Szałankiewicz „ Chciałem zapytać o kapliczkę zabytkową w Raczkowej na 

prywatnej posesji. Właściciel na jej remont dostał 30.000 zł ale ta kapliczka graniczy 
bezpośrednio z drogą gminną i jest zalecenie Wojewódzkiego Konserwatora aby 
zabezpieczyć skarpę przy tej drodze. Ta skarpa podczas ulewy obsuwa się i kapliczka zaczęła 
się łamać. W związku z tym, że mamy mało środków do dyspozycji sołectw chciałem zapytać 
czy z tego programu opieki nad zabytkami zabezpieczyć kwotę od 3000-5000 na ten cel.”
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Pani Wójt „ Zanotowałam sobie to.”
Pan Eugeniusz Więcek „ Chciał bym zapytać o barsizcz Sosnowskiego na odcinku Sanok -  
Dobra jest tego bardzo dużo może ktoś by się tym zajął. Jeszcze zwrócę uwagę na place 
zabaw niektóre elementy w huśtawkach są po przecierane sam byłem świadkiem upadku 
dziecka trzeba by się temu przyjrzeć.”
Pani Janina Bodziak „ Chciałam dopowiedzieć odnośnie barszczu Sosnowskiego on nie 
tylko jest wzdłuż Sanu ale jest nawet na wysepce jak się jedzie do Tyrawy Solnej przy 
ośrodku wypoczynkowym pana Bielawskiego , kapią śię tam dzieci i jest tam również spływ 

kajakowy. Trzeba coś z tym zrobić.”
Pan Łukasz Mendyka „ Szanowni Państwo do barszczu Sosnowskiego się nie odniosę bo 
musimy to sprawdzić któ de facto za to odpowiada. Wiem ,że parę lat temu Powiat prowadził 
akcję usuwania tego barszczu i pozyskiwał na ten cel środki zewnętrzne. Odniosę się do tych 
placów zabaw maj był jdki był i ciężko było zrobić nawet przeglądy tych placów zabaw. 
Jesteśmy już po przeglądach tych placów zabaw i mamy już podpisaną umowę na ich 
przeglądy. Z informacji uzyskanych od wykonawczy w początkowych dniach lipca przyjdą 
materiały na remonty i tak około trzech czterech tygodni wykonawca potrzebuje na naprawę 
ich.”
Pani Agnieszka Pastuszak „ Rozumiem ,że kierownik ma protokół spisany w jakich 
miejscowościach jakie usterki stwierdzono bo ze mną w sprawie przeglądu placu zabaw nikt 
się nie kontaktował.”
Pan Łukasz Mendyka „ Zapraszam do mnie mam taki protokół spisany jakie usterki na 
jakim placu zostały stwierdzone.”
Pani Agnieszka Pastuszak,, Chciałam zapytać jeszcze o wymianę piasku czy dosypanie go 
czy to też będzie w tedy realizowane.”
Pan Łukasz Mendyka „ Wykonawca nie ma w zakresie dostawy piasku ten fakt prosił bym 
zgłosić naszym drogowcom oni spiszą zapotrzebowanie na piasek do piaskownic do 
poszczególnych miejscowości bo niektóre piaskownice nie potrzebują wymiany pisaku także 
proszę podać te informację do drogowców i zamówimy ten piasek.”
Pani Bogusława Kaczmarska „ No ja chciała bym jeszcze prosić o taką interwencję w 
sprawie barszczu Sosnowskiego już od Doliny Sanu od Trepczy bo faktycznie zaczyna się on 
już od Trepczy.”
Pan Stanisław Dereń „ Nie tak dawno na komisjach rozmawialiśmy o pokrywach na 
studzienki kanalizacyjne , pani Wójt powiedziała ,że zapyta w SPGK jak to wygląda a skoro 
pani Wójt się wybiera na urlop to chciał bym zapytać czy będzie to realizowane.”
Pan Łukasz Mendyka „ Tak jak powiedziałem na komisji w tym temacie ciężko 
współpracuje się z SPGK i dlatego już jesteśmy po rozmowach z wykonawcą i w następnym 
tygodniu ma te pokrywy po zakładać.”

Ad 12) O godzinie 16 : 00 pan przewodniczący wobec wyczerpania się porządku obrad 

zamknął X sesje Rady Gminy Sanok.

Protokół sporządził: Obradom/prjewedniczył:
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